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 تهیه کننده سبزواری
 سریال مختارنامه درگذشت 

کلاته-محمود فلاح تهیه کننده ســبزواری سریال 

مختارنامــه در یکــی از بیمارســتان هــای تهــران 
درگذشــت. به گزارش خراســان رضوی، محمود 
فــلاح چهــره مانــدگار صداوســیما و تهیــه کننده 
ســریال هــای شــاخص و مانــدگاری همچــون 
مختارنامه و تفنگ سرپر عصر روز پنج شنبه در یکی 
از بیمارســتان های تهران درگذشت. تهیه کننده 
مختارنامــه حــدود دو هفتــه ای بــود کــه بــه دلیل 
عارضه ریوی در بخــش مراقبت های ویــژه یکی از 
بیمارستان های تهران بستری شــده بود. گفتنی 
اســت، محمود فلاح در ســال 1۳۲4 در ســبزوار 
به دنیا آمــد و در ســال 1۳4۷ ورود حرفه ای خود 
را به تلویزیون ملی ایران آغاز کــرد و مدیریت های 
مختلــف در ســازمان صداوســیما را تجربــه کــرد. 
هشت ســال از عمر خود را برای ســاخت مجموعه 
ماندگار مختارنامه گذاشــت و به گفته  خودش سه 
بار در جریان ساخت این سریال سکته کرد. خوش 
رکاب، تفنگ ســرپر، کلانتر، خوش غیرت و فصل 

زرد از دیگر آثار او است.

پیگیری خراسان رضوی نتیجه داد 

نصب دیوار بتنی هنرستان 
روستای سرهنگ تا 2 هفته دیگر 
شــعبانی-روزنامه خراســان رضوی چندی پیش با 

درج گزارشــی به انتقاد از ریزش دیوار هنرستانی 
در روســتای ســرهنگ بخــش رخ تربــت حیدریــه 
پرداخت که پس از 6 ماه از ریزش همچنان رها شده 
بود و خبری از بازسازی آن هم نبود، خبرنگار ما در 
پیگیری مجدد موضوع با مدیر آموزش و پرورش این 
منطقه گفت وگو کرد. قهار ، مدیر آموزش و پرورش 
کدکن از احداث دیوار هنرستان روستای سرهنگ 
تا 15 آبان ماه خبر می دهد و می گوید: در تماسی 
که بــا پیمانکار داشــته ام، قرار هســت ان شــاءا... 
هفته آینده دیوار بتنی نصب شــود و در ســفر هفته 
گذشته مدیر کل آموزش و پرورش خراسان رضوی 
بــه جلگه رخ، دکتــر خدابنــده مدیــر کل آموزش و 
پــرورش خراســان رضــوی و معاونت نوســازی در 
جلســه آموزش و پرورش اعلام کردنــد که قرارداد 
با پیمانکار بسته شــده و مراحل اولیه انجام شده و 
دیوار بتنی آماده نصب است.وی خاطر نشان کرد: 
با پیمانکار صحبت کرده ام و او عجله اش برای کار و 
نصب از خود ما بیشتر است. پی دیوار خاک برداری 
شده و پایه ها کنده شده و باید بتن ریزی شود تا بعد 
از بتن ریزی پایه های دیــوار بتنی ظرف مدت یک 
هفته نصب  شــود. مدیر آموزش و پرورش جلگه رخ 
تربت حیدریه این را هم گفت کــه از هفته پیش بنا 
دیده شده است اما به خاطر فصل برداشت زعفران 
و درگیری اکثــر  مردم ایــن منطقه بــه کار زعفران 
تعلل مــی کنند و امیدواریــم در نهایت تــا 15 آبان 
کار نصب دیوار بتنی هنرستان روستای سرهنگ 
به پایان برسد.قهار می افزاید: چند روز پیش آقای 
مدیر کل از طرح های در حال ساخت در روستاهای 
حشمت آباد ،اسد آباد،نسر و سلطان آباد منطقه رخ 
بازدید و دراین بازدیدها تعدادی از خیرین مدرسه 

ساز جلگه رخ هم حضور داشتند.

کرونا یک هفته مدارس 
شهرستان زبرخان را تعطیل کرد 

مرشدلو- سرپرست شبکه بهداشت و درمان زبرخان 

گفت : با توجه به وضعیت قرمز و اعلام ستاد کرونای 
شهرســتان زبرخان مدارس این شهرســتان از سوم 
آبــان ماه بــه مدت یــک هفتــه تعطیل شــد و آموزش 
ها از طریق فضای مجــازی خواهد بــود دکتر حامد 
ســلیمانی ضمن اشــاره به آمار تعداد افراد مبتلا به 
کرونای این شهرســتان افزود : از اســفند ماه 98 تا 
اول آبان ماه تعداد کل بیماران ســرپایی و بستری با 
تست مثبت کرونا در این شهرستان ۲۲8 نفر است 
که متاســفانه در ایــن مــدت 5۲ نفر از همشــهریان 
ما با تســت مثبت کرونا جــان خود را از دســت داده 
اند که از همه همشــهریان درخواســت می کنیم که 
بــرای جلوگیری از شــیوع ویــروس کرونا با ماســک 
زدن و رعایت دستور العمل های بهداشتی علاوه بر 

سلامتی خود باری از دوش کادر درمانی بردارند. 

مشارکت حوزه مقاومت بسیج 
صالح آباد در تهیه جهیزیه 7 زوج 

 بهره مند-حوزه مقاومت بســیج شــهید باهنر صالح 

آبــاد در تهیــه جهیزیــه هفــت زوج واجد شــرایط در 
شهرستان صالح آباد مشــارکت کرد.فرمانده حوزه 
مقاومت بســیج شــهید باهنر صالح آباد به خراسان 
رضوی گفت: در طول یک ســال اخیر، این پنجمین 
مرحله از کمک های بسیج در امر اهدا یا مشارکت در 
تامین جهیزیه زوج های اقشار آسیب پذیر شهرستان 
اســت.روح ا... نیکویــی اظهــار کــرد: در پنجمیــن 
مرحلــه، بســیج صالح آبــاد یک ســوم هزینــه خرید 
جهیزیه هفت زوج را متقبل شده  و در هر جهیزیه به 
ارزش صد و ده میلیون ریال مشــارکت کرده است.
وی افزود: ارزش ریالی هزینه خرید جهیزیه از سوی 
هر خانــواده نیز مبلــغ صد و نــود میلیون ریــال و در 
مجموع ارزش هر جهیزیه سیصد میلیون ریال است.
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معاون وزیر بهداشت : 

۸۰ تخت به بیمارستان آموزشی 
درمانی نهم دی تربت حیدریه 

اضافه می شود 
شــعبانی-معاون درمــان وزیــر بهداشــت، درمــان 

و آمــوزش پزشــکی از اضافــه شــدن 8۰ تخــت به 
مجموع تخت های بیمارســتان نهم دی ظرف یک 
هفته آینده خبر داد.به گزارش خراســان رضوی؛ 
دکتر جان بابایی در حاشــیه بازدید از بیمارســتان 
آموزشــی درمانــی نهــم دی تربت حیدریــه گفت: 
با توجه به نیــاز موجود 8۰ تخت بســتری جدید را 
ظرف هفته آینده در بیمارســتان آموزشی درمانی 
نهم دی تربــت حیدریه فعال خواهیــم کرد، ضمن 
این که ظرفیت تخت های بخش مراقبت های ویژه 
نیــز افزایــش خواهــد یافت.معاون درمــان وزارت 
بهداشــت با اشــاره به این که تربــت حیدریه قطب 
درمانی جنوب خراسان است، گفت: ارائه خدمات 
درمانی به جمعیتی حدود یــک میلیون نفر؛ تربت 
حیدریه را به یــک قطب درمانــی در منطقه تبدیل 
کرده اســت و نیاز اســت تــا ظرفیت هــای درمانی 
دانشــگاه علــوم پزشــکی تربــت حیدریــه افزایش 
یابد و تلاش داریم تــا با بهره برداری هــر چه زودتر 
از بیمارســتان امــام حســین)ع( خدمــت رســانی 

مطلوب تری به مردم منطقه داشته باشیم.

 تا کید معاون استاندار 
بر سامان دهی هزینه کامیون ها 

در مرز دوغارون 
معــاون هماهنگــی امــور اقتصــادی اســتانداری 
هزینه هــای تحمیلــی بــر کامیون های حامــل بار 
صادراتــی در مرز دوغــارون این اســتان از ســوی 
ایران و افغانستان را بیش از حد دانست و بر سامان 
دهــی آن تاکیــد کرد.به گــزارش  روابــط عمومی 
اســتانداری ، علی رســولیان در نشســت با تجار و 
مســئولان شــرکت های حمــل و نقــل بین المللی 
ایران و افغانســتان  گفت: هزینه هــای تحمیلی بر 
کالاهای صادراتی انجــام می گیرد و باید تدابیری 
اتخاذ کرد که این هزینه ها کاهش یابد.وی افزود: 
بازنگری در نرخ عوارض دریافتی در مرز دوغارون 
و همکاری افغانســتان در این خصوص به توســعه 
روابط اقتصادی دو کشــور کمک شایانی می کند، 
همچنین دو طــرف باید تجهیزات و ســاعت کاری 
خود در گمرک را افزایش دهنــد.وی در خصوص 
نظارت بر »سی.ام.آر« )سند مربوط به حمل و نقل 
بین المللی با کامیون در جاده( صادره در بازارچه 
مرزی نیــز گفــت: می توان روشــی اتخــاذ کرد که 
شــرکت های حمــل و نقــل در بازارچــه بــه صدور 
»ســی.ام. آر« اقدام کنند و از صــدور انواع صوری 
آن جلوگیری شــود.وی گفت: در قانون جمهوری 
اسلامی ایران به صدور سی.ام.آر در بازارچه نیازی 
نیست  اما اگر شرکت های حمل و نقل طی نامه ای 
از وزارت امور خارجه افغانســتان خواســتار صدور 
ســی.ام.آر در بازارچه مرزی شــوند، می توان این 

مرحله را در بازارچه دوغارون نیز اجرا کرد.

شخم زنی برخی مزارع زعفران 
دررشتخوار به دلیل کاهش 

قیمت گل زعفران 
 خاکشو ر-در پی  کاهش شــدید قیمت گل زعفران 

وبالا بودن هزینه های برداشــت وجــدا کردن گل 
زعفران،  تعدادی از کشــاورزان منطقه رشــتخوار  
بــه شــخم زدن مــزارع زعفــران اقــدام کردند.بــه 
گزارش  خراســان رضوی بــی تردیــد هزینه های 
جانبــی تولید محصــول زعفــران از قبیــل آبیاری 
،شــخم، کود، کارگــر، پــاک کــردن و... در مقابل 
بازار آشــفته گل زعفران  در روزهای اخیر نگرانی 
کشــاورزان را دو چندان کرده است.دررشــتخوار 
68۰۰هکتار زعفران زیر کشــت است که سالانه 

18تن زعفران خشک تولید می شود.

سرپرست فرمانداری سبزوار خبرداد: 

رسیدگی به ۱۵۰ پرونده مشکلات 
واحدهای تولیدی سبزوار در 

کلینیک های صنعت و کشاورزی 
کلاته-سرپرســت فرمانداری ســبزوار گفت: تاکنون 

9۰ پرونــده در حوزه صنعــت و 6۰ پرونــده در حوزه 
کشــاورزی در ایــن کلینیــک هــا بررســی شــده که 
مشــکل  تعدادی از آن ها حل  شــده و بقیه به استان 
ارســال شــده اســت. به گــزارش خراســان رضوی، 
حسین شاد در نشست بررسی مشکلات واحدهای 
تولیدی ســبزوار با بیان این که مشکلات واحدهای 
تولیدی در کلینیک های صنعت و کشاورزی سبزوار 
که در ذیل ستاد توسعه استان است، با حضور دستگاه 
های اجرایی مرتبــط و فعالان آن حوزه بررســی می 
شود، اظهار کرد: جلســات این کلینیک ها هر هفته 
چهارشنبه ها در فرمانداری سبزوار برگزار می شود 
و در صورت نیاز به کلینیک های اســتان ارســال می 
شود. وی افزود: تاکنون 9۰ پرونده در حوزه صنعت 
و 6۰ پرونده در حوزه کشــاورزی در این کلینیک ها 
بررســی شــده که تعدادی از آن ها حل شده و مابقی 
به استان ارســال شــده تا در کلینیک های استان در 

خصوص آن ها تصمیم گیری شود. 

باقری ، نادینلویی - همزمان با سراســر کشــور 

و به صــورت ویدئــو کنفرانس  توســط رئیس 
جمهــور از ۳۰۰ واحد مســکن » طــرح اقدام 
ملــی« و 1۰1۰» واحــد مســکن مهــر« بهره 
بــرداری وعملیــات اجرایــی» ۲4۰۰ واحــد 
مســکونی  طرح  اقدام  ملی « و»تولید  و عرضه   
مســکن«دیگر در شــهر جدیــد گلبهــار آغــاز 
شــد همچنین  ۲48 واحــد مســکن مهر در 
شــهرجدید بینالود همزمان افتتاح شــد. به 
گزارش خراســان رضــوی ،رئیس جمهور در 
مراســم افتتاح، بهره برداری و آغــاز عملیات 
اجرایی بخشــی از واحدهای مسکونی ملی، 
حوزه مســکن را پیشــران بســیار مهم بخش 
گسترده  ای از صنایع کشــور برشمرد و تاکید 
کرد، تکمیــل طرح های این حــوزه با توجه به 
نقش مهم آن در عرصه اشــتغال زایی، باید تا 

پایان دولت دوازدهم، با شتاب ادامه یابد.

تعهد وزارت راه به تکمیل ۴۰۰۰۰۰ 	 
واحد مسکن ملی تا پایان۱۴۰۰

اســلامی وزیر راه و شهرســازی نیــز از افتتاح 
پروژه های طرح اقدام ملی مسکن در روزهای 
آینده با حضور رئیس جمهور خبر داد و گفت: 
وزارت راه و شهرســازی به تکمیل 4۰۰هزار 
واحد مســکن ملی تا پایــان 14۰۰ به شــرط 
همــکاری پذیرفته شــدگان، متعهــد اســت. 
اســلامی گفــت: دســتورالعمل و شــیوه نامه 
ای تنظیم شــده کــه بــر اســاس آن، صاحبان 
خانه های خالی یا نا تمام مــی توانند در طرح 
اقــدام ملــی مســکن وارد شــوند و واحدهای 
شــان را عرضــه کننــد در مقابــل وزارت راه و 
شهرســازی، زمین مرغوب در اختیار این عده 
قرار مــی دهد تا جریان تولید و عرضه مســکن 
تــداوم یابد.وزیر راه و شهرســازی در مراســم 
بهره بــرداری و عملیــات اجرایــی 5۰9 هزار 
واحــد مســکونی طــرح اقــدام ملی مســکن و 
مسکن مهر از شکل گیری جریان پایدار تولید 
مسکن در کشور خبر داد.محمود محمودزاده 

معاون مسکن و ساختمان جزئیات افتتاح های 
طــرح اقــدام ملــی مســکن را کــه بــا حضــور 
رئیس جمهوری در اول آبان ماه انجام می شود، 
تشریح کرد و از تعیین  تکلیف نهایی 4۰۰ هزار 
واحد مســکن ملی در قالب واگذاری گروهی 
زمین یا معرفی افراد به پروژه های آغاز شــده و 

در حال ساخت خبر داد.

بهره برداری از 3۰۰ واحد مسکن طرح 	 
اقدام ملی در گلبهار 

 همزمــان بــا سراســر کشــور ؛ از ۳۰۰ واحد 
 «1۰1۰ اقــدام ملــی« و  مســکن» طــرح 
واحد مســکن مهر« بهــره بــرداری وعملیات 
اجرایــی»۲4۰۰ واحــد مســکونی  طــرح 
 اقدام  ملی »تولید  و عرضه   مســکن« در شــهر 
جدید گلبهار آغاز شــد  رئیــس هیئت مدیره 
و مدیرعامــل شــرکت عمــران شــهر جدیــد 
گلبهاربــا اشــاره بــه جزئیــات »طــرح اقدام 
ملی«گفت: طــرح اقدام ملی در شــهر جدید 
گلبهار در مجموع بــا ظرفیت 15 هزار واحد 
در ســه بخش »فــروش اقســاطی و ثبــت نام 
های انجام شده در سامانه طرح اقدام ملی«، 
»پروژه هــای مشــارکتی بخــش خصوصــی 

و دولتــی« و همچنیــن »زمیــن هــای واگذار 
شــده به صورت فردی و گروهی دارای تعهد 
ساخت« در دست پیگیری و اجراست. هومن 
گریوانــی اظهــار کرد تامیــن زمین در شــهر 
جدیــد گلبهــار متناســب با رشــد شــهر و در 
مناطقی کــه دارای خدمــات رو بنایــی و زیر 
بنایی هســتند انجام شــده اســت. فرماندار 
چناران با اشــاره بــه آغــاز عملیــات اجرایی 
۲4۰۰ واحد طرح اقدام ملی در شهر جدید 
گلبهار گفت: امیدواریم پروژه های جدید نیز 
با کیفیــت مطلوب و در حداقــل زمان ممکن 
اتمام و تحویل شــوند. حمید انصاری افزود : 
افزایش واحدهای مسکونی یکی از شاخصه 
های مهم توسعه جمعیت در شهرهای جدید 
کشــور نظیر گلبهار اســت که قطعا امکانات 
و ظرفیــت هــای بالقــوه را در این شــهرها به 

بالفعل تبدیل خواهد کرد.

افتتاح 2۴8 مسکن مهر در بینالود	 
یزدانی مدیر عامل شرکت عمران شهر جدید 
بینالود نیز در گفــت وگو با خراســان رضوی 
از افتتاح ۲48 واحد مســکن مهر همزمان با 
سراسر کشور خبر داد و گفت: این تعداد واحد 

مسکونی با اعتباری حدود ۳۲ میلیارد تومان 
به بهره برداری رسیده است.وی همچنین در 
پاسخ به این سوال که با هدف طرح اقدام ملی 
مسکن عملیات ســاخت واحد مســکونی در 
بینالود انجام شده اســت یا خیر، اظهار کرد: 
عملیات جدیدی برای ساخت واحد مسکونی 
جدید در بینالود آغاز نشده است، در راستای 
طرح اقدام ملــی ثبت نام هــای اولیه صورت 
گرفته اســت منتها تعداد قابل توجهی از این 
افراد مدارک خودشــان را تکمیــل نکرده اند 
که ما بتوانیم برای آن برنامه ریزی کنیم.وی 
افــزود: 1۰۲۰ نفر در ثبت نام اولیه شــرکت 
داشــتند، از آن ها ، تعــداد  قابــل توجهی در 
گروه قرمز و تعدادی نیز از مشارکت انصراف 
دادند، به رغم این که اطلاع رسانی هم برای 
آن ها صــورت گرفته بود، هــم اکنون پالایش 
تعداد افــراد در حال انجام اســت که در قالب 
 مســکن ملــی بتوانیــم برنامــه ریــزی کنیم.

وی درباره تعــداد واحد های عارضــه دار نیز 
گفت: در ابتدای ســاخت مســکن مهر حدود 
۲ هــزار واحد مســکن عارضــه دار در بینالود 
داشــتیم، عارضــه دارهــا شــامل پروژه های 
راکــد، زیــر ۳۰ درصــد ، فاقــد متقاضــی 
هستند که بیشــتر از ۷۰۰ واحد از این تعداد 
تعییــن تکلیــف شــده اســت.وی همچنیــن 
درباره  واحدهای مســکونی بی متقاضی نیز 
گفت: تعــدادی از ایــن واحدهای مســکونی 
را خود پیمانــکاران و انبوه ســازان مالک می 
شــوند که در قالب تفاهم نامه اقدامات آن در 
حــال پیگیری اســت،  همچنیــن ۳۰ درصد 
از واحد هایــی وجود دارد که اگر نتوانســتند 
تمام کنند خود ما آن ها را خریداری می کنیم 
و بــرای آن ها برنامــه ریزی می کنیــم، علاوه 
بر ایــن با برخــی از دســتگاه ها مثــل آموزش 
و پــرورش، بنیاد شــهید و... در حــال رایزنی 
هستیم که تعدادی از این واحد ها را در قالب 
تفاهم نامه  به آن ها واگذار کنیم که  آن ها نیز 

در اختیار جامعه هدف خودشان قرار دهند.

توسط رئیس جمهور و همزمان با افتتاح ویدئو کنفرانس درسراسرکشور انجام شد 

افتتاح 1258مسکن مهر در گلبهار و بینالود 
۳۰۰ واحد مسکونی طرح اقدام ملی در گلبهار به بهره برداری رسید

علــی نوری-پیشــرفت پــروژه احــداث درمانگاه 

تامین اجتماعی بردســکن با گذشت 1۰ ماه از 
کلنگ زنی آن  صفر است.به گزارش  خراسان 
رضوی ،در جلسه ای که در فرمانداری بردسکن 
با حضور مدیر درمان سازمان تامین اجتماعی 
خراســان رضــوی، حجت الاســلام نیــک بین 
نماینده مردم در مجلس  ، رئیس دادگســتری 
، دادســتان و تعداد دیگــری از روســای ادارات 
برگــزار شــد بــرای تعییــن تکلیــف این پــروژه 

تصمیماتی اتخاذ شد.

زمین احداث درمانگاه تامین اجتماعی 	 
بردسکن  مشکل قضایی دارد

زمیــن احــداث درمانــگاه تامیــن اجتماعــی 
بردسکن  مشکل قضایی دارد و جزو زمین های 
اوقافی است و با گذشــت 1۰ ماه از کلنگ زنی 
این پروژه  پیشرفت فیزیکی این پروژه  همچنان 
صفر است. دکترحمید داســتانی مدیر درمان 
سازمان تامین اجتماعی خراسان رضوی گفت: 
با توجه به این که اعتبار این پــروژه به مبلغ 15 
میلیارد تومان تخصیص یافته است در صورتی 
که ظــرف 4 ماه آینــده تعییــن تکلیف نشــود و 
وضعیت زمین مشخص نشود، احتمال این که 
بودجه اختصاص یافته ساخت درمانگاه در این 
شهرســتان برگشــت بخورد وجود دارد. وی بر 
واگذاری هرچه ســریع تر زمین برای ســاخت 
درمانگاه در بردسکن تاکید کرد و از فرمانداری 
و دیگر دستگاه های مرتبط از جمله دستگاه قضا 
خواست، در صورت رفع اشکال زمین واقع در 
خیابان امام علی )ع( هرچه ســریع تر وضعیت 
آن و واگذاری آن زمین به تامین اجتماعی انجام 
شود وگرنه زمین دیگر برای ساخت به سازمان 
واگذار شود تا عملیات ساخت درمانگاه تامین 
اجتماعی در این شهرســتان شــروع شود. وی 
از تامین بودجه ســاخت درمانگاه از ســال 98 
خبرداد و گفت: در صورت آغاز ساخت درمانگاه 
در ســال گذشــته با توجه به هزینه ها خیلی به 
صرفه ســازمان بود ولی امروز با افزایش قیمت 
مصالح و هزینه ها باید اعتبارات بیشتری در نظر 
گرفته شود که این مهم هم توسط سازمان قابل 
حل اســت. وی بیان کرد: پس از پیگیری های 

نماینــده وقــت شهرســتان در مجلــس  و از آن 
جا که بردســکن با تعــداد افراد تحت پوشــش 
بیمــه اســتحقاق ایجــاد درمانــگاه را داشــت، 
ســازمان پیگیری کرد و مصوبه ایجاد درمانگاه 
تامین اجتماعــی در بردســکن را صــادر کرد. 
وی گفت: از آن جا که توســط شــعبه بردسکن 
ملکــی را به ســازمان معرفی کردند، اســتان با 
نــگاه مثبت در مراســمی بــا حضور مســئولان 
محلی، کلنگ ساخت این درمانگاه را به زمین 
زد و پــروژه برای ســاخت بــه پیمانکار ســپرده 
شد. داســتانی اظهار کرد: با پیگیری پیمانکار 
برای صدور پروانه ســاخت توســط شــهرداری 
بردسکن، از آن جا مشــکل زمین محرز و اعلام 
شد زمین دارای معارض است و از صدور پروانه 
خــودداری شــد. وی افــزود: از دی ســال 98 
کــه کلنگ عملیات ســاخت ایــن بنا زده شــده 
تاکنــون باوجود پیگیری های اســتان، شــعبه 
شهرستان، مشکل توســط مقامات محلی حل 
نشده و احتمال این است که مشکل این زمین 
به زودی قابل حل شــدن نباشــد. مدیر درمان 
سازمان تامین اجتماعی استان درباره ساخت 
درمانگاه تامین اجتماعی بردسکن گفت: این 
پروژه با زیربنای دو هــزار و۲۰۰ متر و با اعتبار 
15 میلیارد تومان ساخته خواهد شد و خدمات 
پزشــک عمومی، دنــدان پزشــکی، تزریقات، 
نوار قلب، آزمایشــگاه و داروخانه به مردم ارائه 
می شــود. وی با اشــاره به طولانی شــدن روند 
مالکیت زمین و نتیجه ندادن پیگیری ها، اظهار 
کرد: بــا توجه به ظرفیت های موجــود در حوزه 
ســلامت، بهداشــت و درمــان از ظرفیت هــای 

محلی برای اختصاص زمینی مناسب استفاده 
شود . وی با بیان این که یکی از بهترین نقشه ها 
بــرای ســاخت تامیــن اجتماعی در بردســکن 
طراحی شده است، افزود: باعث تاسف شد بعد 
از زحمات و پیگیری های زیــاد، امیدوار بودیم 
در سال 14۰۰ ساخت درمانگاه به پایان برسد 
که به ناگاه خبر وضعیت مالکیت مانع شد. وی 
گفت: مقامات شهرستانی اگر مشکل زمین را 
حل و فصــل کنند و به طور شــفاف در اختیار ما 
قرار گیرد از فردا آماده شــروع عملیات ساخت 
درمانگاه در بردسکن هستیم و گر نه باید زمینی 
واگذار شــود که ســاخت درمانگاه در آن ملک 

مشکلی نداشته باشد. 

دنبال یک زمین دیگر برای ساخت 	 
درمانگاه تامین اجتماعی باشیم

دادستان بردسکن نیز در این جلسه بیان کرد: 
با توجه به طولانی شدن پرونده مد نظر که زمین 
تامیــن اجتماعــی نیــز در آن محل قــرار دارد، 
پیشنهاد می شــود دنبال یک زمین دیگر برای 
ساخت درمانگاه تامین اجتماعی باشیم. احمد 
فرزانه افزود: دلیل طولانی شدن  پرونده زمین 
احداث پــروژه درمانــگاه تامیــن اجتماعی  به 
دلیــل تحقیقــات و کارشناسی هاســت و اگــر 
مشــکل پرونده قضایی زمین حل شود، بحث 
منابــع ملــی را در پیــش داریــم کــه پیشــنهاد 
می شــود به دلیل طولانی بودن فرایند پرونده 
و با توجه بــه این که ســاخت درمانــگاه باید در 
پروژه های ســال 99 برای تامین اعتبار لحاظ 
شود، بنابراین از زمین های شهرداری و منابع 

طبیعی اســتفاده شــود و ســاخت درمانگاه را 
شروع کنیم. دادستان بردسکن افزود: کاری 
صورت گیرد که از محل بودجه تامین اجتماعی 
سرمایه گذاری شود که ســند قطعی و مسجل 
داشته باشــد و اگر دنبال زمین دیگری باشیم 

نتیجه بهتری خواهیم گرفت. 

پیشنهاد 2 نقطه برای ساخت درمانگاه	 
شــاکری فرمانــدار بردســکن نیز در این جلســه 
گفت: دو نقطه از زمین های اراضی ملی در جوار 
ســتاد در حال ســاخت انتظامی یا اراضی ضلع 
شمالی پارک ولی عصر)عج( پیشنهاد داده شد 
که هرنقطه مناسب بود زمین را تملک کنیم. وی 
افزود: طبــق قول مدیر درمــان تامین اجتماعی 
خراســان رضــوی بودجه ســاخت بــه مبلغ 15 
میلیارد تومان در ســفر وزیــر وقت رفــاه و تامین 
اجتماعی تامین اعتبار داده شده است. فرماندار 
بردســکن بیان کرد: زمیــن ۳ هزار متر اســت و 
خواسته برحق مردم که ۳۰ هزار بیمه شده تامین 
اجتماعی هســتند محقــق خواهد شــد. رئیس 
شعبه تامین اجتماعی بردسکن نیز دراین جلسه 
با بیان این که افراد تحت پوشش این سازمان در 
بردسکن ۳۰ هزار نفر هستند؛ گفت: زمین فعلی 
ساخت درمانگاه که به مشکل خورده از سال ۷۳ 
به مبلغ ۲ میلیــون و 4۳۰ هزار تومان خریداری 
شــده اســت و به ســازمان واگــذار شــده و تقاضا 
داریم که برای ساخت درمانگاه مقامات استانی 
و شهرستانی از هیچ تلاشی دریغ نکنند. رئیس 
شورای اسلامی شهر بردسکن نیز در این جلسه 
با بیان این که شهرداری بردسکن زمینی مناسب 
برای ســاخت درمانگاه تامین اجتماعی ندارد، 
افزود: بهترین زمین متعلق به اداره منابع طبیعی 
در ضلع شمالی پارک ولی عصر)عج( است. علی 
صابری افــزود: با توجه به شــیوع ویــروس کرونا 
ضرورت دارد مکان های درمانی ما افزایش یابد 
و دقت داشته باشــیم که شروع ساخت درمانگاه 
نباید به سال های بعد موکول شود بنابراین همه 
مدیران در شهرستان باید تلاش کنند این مشکل 
را رفــع کنند. در این جلســه مقررشــد، در مدت 
کمتر از چهار ماه وضعیت زمین ساخت درمانگاه 

بردسکن مشخص شود.  

پروژه احداث درمانگاه تامین اجتماعی بردسکن پس از کلنگ زنی به دلیل مشکل قضایی زمین به کما رفت 

پیشرفت صفردرصدی پروژه درمانگاه بردسکن۱۰ ماه پس از کلنگ زنی 
مدیر درمان تامین اجتماعی خراسان رضوی : ظرف 4 ماه آینده زمین تعیین تکلیف نشود احتمال برگشت بودجه وجود دارد

مراسم کلنگ زنی احداث درمانگاه تامین اجتماعی بردسکن در دی ماه ۹8


